
Ingekomen email heer Brouwer, d.d 28 juni 2015  

 

 

Naar aanleiding van het ontwerp herinrichting Spaarndammerdijk zou ik graag onderstaande 

bijzonderheden bij de raadsleden en wethouder nog onder de aandacht willen brengen. 

Wellicht dat deze eerder onderbelicht zijn gebleven. 

 

Gezien het feit dat vrijwel alle dijkbewoners voor extra maatregelen pleiten om zwaar 

verkeer, sluipverkeer en snelheid van het verkeer te belemmeren stel ik in alle openheid de 

vraag waar het bij de werkgroep is mis gegaan? 

 

1. Omdat er geen (extra) maatregelen zijn opgenomen ter belemmering van zwaar verkeer en 

sluip verkeer.  

Is de werkgroep met de juiste opdracht op pad gestuurd? 

 

2. Omdat 97% van de ondervraagden voor extra maatregelen pleit.  

Was de werkgroep juist vertegenwoordigd, en had eenieder een gelijke stem? 

 

3. Omdat goede aan- en toevoerwegen bij de nieuwe woonwijk (Spaarnebuiten)een grote rol 

spelen. 

Hebben er wellicht andere/grotere belangen een doorslaggevende rol gekregen bij het huidige 

ontwerp? 

 

Met vriendelijke groeten, 

Erwin Brouwer 

 


